
 

 

 

Art. 40 vragen  

 
Onderwerp: (Drugs)criminaliteit onder jongeren 
  
 
Weert, 4 juli 2022, 
 
 
T.a.v. College van B&W 
 
 
Geachte College, 
 
Uit cijfers van het onderzoek van de onderzoeksredactie van RTL blijkt dat in bepaalde wijken 
1 op de 8 jongeren in de drugscriminaliteit belanden1. In de top 10 van Nederland staat Keent 
op de 7de plaatst. Wij willen u de volgende vragen stellen: 
 

 
1. Bent u op de hoogte dat er veel risicojongeren die in de criminaliteit (kunnen) belanden 

afkomstig zijn uit Keent? 
 

2. Welke initiatieven worden er georganiseerd om te voorkomen dat jongeren in de 
misdaad belanden?  
 

3. Wordt er pro-actief samengewerkt met andere partijen om dit probleem aan te pakken? 
(Dus niet alleen praten over, maar ook praten met..) En hoe ervaart u de samenwerking 
tussen de partijen? 
 

4. Wordt er waar mogelijk met meerdere afdelingen binnen de gemeente samengewerkt 
om dit probleem aan te pakken? En zijn er concrete voorbeelden te noemen waar 
meerdere afdelingen een steentje bijdragen om dit probleem aan te pakken? 
 

5. Heeft de coronaperiode een grote invloed gehad op de drugscriminaliteit onder 
jongeren of was dit al bekend voor de coronaperiode?  

  
 

 
Bedankt voor uw tijd, 
 
De fractie Weert Lokaal,        
Martijn Smolenaers en Gina Marchena 
 

 

 
1 In tal van wijken dreigt 1 op 8 jongeren drugscrimineel te worden | RTL Nieuws 


